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Medlemsblad for grundejerforeningen Guldvangen 
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Atter stor tilslutning til årets strandrensning den 12. maj 2018. Det er en hyggelig 
fælles opgave at fjerne affald på strand og i klit – til glæde for gæsterne i vores 
område. Stor tak til alle, der bidrager til oprydningen! 
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Referat fra Generalforsamling 2018 
 

Som sædvanlig blev årets generalforsamling afholdt påskelørdag, i år den 31. 
marts. Mødet blev atter afviklet i Stausø Friskoles hal. 
 
Dagsorden: 
 

1. Velkomst 
2. Valg af to stemmetællere 
3. Valg af dirigent 
4. Bestyrelsens beretning 

• Herunder: Bonusinfo fra vandudvalget ved Allan Nielsen 
5. Fremlæggelse af regnskab og budget 
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen: 

• Egon Ølgod (modtog genvalg) 

• Magnus Andersen (modtog genvalg) 

• Valg af to suppleanter 
7. Valg af to revisorer 
8. Fastsættelse af kontingent 
9. Indkomne forslag 
10. Eventuelt 

 

Med lidt forsinkelse lykkedes det at få A/V udstyret til at virke. 

1.  

Formand Chr. Møller (CM) bød velkommen til forsamlingen, lidt færre fremmødte 

end foregående år - måske på grund af kulden. Herefter sang forsamlingen 

”Vesterhavssangen” ledsaget af Halfdans harmonika. 

2.  

Marius Trip og Jens Larsen blev valgt som stemmetællere. 

3.  

Halfdan Andersen (HA) blev valgt til dirigent og indledte med at gennemgå 

dagsordenen. Han konstaterede, at mødet var varslet til tiden og dermed lovligt. 

Inden HA gav ordet videre, læste han et forslag til vedtægtsændring fra 

bestyrelsen op. Det går ud på at medlemmer, der er i restance med kontingent, 

ikke har stemmeret og ej heller kan tage ordet på generalforsamlingen. Dette vil 

blive sat til afstemning under punkt 9. 

4.  

Beretningen blev fremlagt af formanden. 



 

4 

HA takkede for en fyldig beretning, og opfordrede til at stille spørgsmål. 

Eva Brammer spurgte, hvor meget grøftesagen havde kostet foreningen i 

advokatsalærer. Kasserer Magnus Andersen (MA), svarede at udgifterne var ca. 

3.800 kroner. 

Peter Schelde bød ind med en kommentar: Når bestyrelsen bruger penge på 

noget, der strengt taget ikke vedkommer foreningen, hvem skal så betale? 

CM svarede, at det naturligvis er grundejerforeningen. Han underbyggede med 

citater fra vandløbsloven og så ikke nogen grund til at fortsætte den diskussion. 

Dirigenten gav nu ordet videre til Allan Nielsen for bonusinfo fra vandudvalget. 

Referatet vil blive vedlagt de plancher han benyttede sig af under præsen-

tationen. 

Allan omtalte det nye medlem af udvalget, Aage Sig, der har bibragt udvalget et 

stort løft med sin professionelle viden omkring vandafledning. 

Status for spulinger blev både illustreret og omtalt. Udvalget var fra sin start mest 

optaget af problemerne i det nordlige område, men nu er også bl.a. Højsvej 

kommet med i spulingerne. 

Vigtigheden af at få private dræn registreret blev endnu engang understreget. 

Allan nævnte, at det er en god ide at indhente flere tilbud, hvis man skal have 

spulet dræn, da der er betydelige forskelle på priserne hos entreprenørerne. 

Samarbejdet med kommunen omkring spulinger har i det forløbne år ikke været 

tilfredsstillende. Med de store mængder vand, der gennemstrømmer vores 

område fra skovene vest for Guldvangen, er det vigtigt, at vi ikke skal finde de 

vises sten alene. 

I forbindelse med den nye udstykning øst for Houstrupvej vil der blive forlagt rør, 

der vedrører vores afvanding. Vi følger sagen. 

Det lodrette dræn ved legepladsen, der blev anlagt som et forsøg, fungerer ikke 

tilfredsstillende. 

Udvalget mangler stadig, at få udskiftet nogle af de tunge betondæksler med de 

nye lettere kunststof dæksler, men mon ikke det sker i løbet af sommeren? 

Efter Allans indlæg var der nogle spørgsmål: 
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Fra Hans Hansensvej 32 blev der spurgt om træfældningen ved Lønne har 

indvirkning på fordampningen af vand. Svaret er, at det er et område med 

fredskov, så vi må formode, at der bliver genplantet. 

Til et spørgsmål fra Jeppesvej 43 kunne CM redegøre for afledning fra søen ved 

Kirkeflod - det sker ad de samme veje som vandet fra Guldvangen. 

5. 

MA startede med at fortælle, at en forening som vores er afhængig af, at 

medlemmerne betaler deres kontingent, da det jo stort set er den eneste indtægt 

vi har. Han oplyste, at vi har 453 medlemmer og at én var i restance. Han 

redegjorde også for, hvordan proceduren er - med udsendelse af opkrævning 

frem til, hvor beløbet går til inkasso.  

Derefter fremlagde MA regnskabet, hvorefter der var kommentarer fra salen: 

Først rejste Schelde sig for at oplyse om, at det er ham, der har undladt at betale. 

Han ønskede, at oplyse om, at hans vægring skyldes, at bestyrelsen bruger 

penge på grundvandssænkningen, der efter hans opfattelse hører under 

vandløbsloven. Han forsikrede at pengene straks vil blive indbetalt, hvis 

bestyrelsen holder sig til hans opfattelse af vedtægterne. 

Til kassererens store begejstring roste Schelde regnskabet, der nu er retvisende; 

dog kritiserede han dispositioner i forbindelse med grøftesagen. 

CM udtalte kritik af Scheldes dispositioner. Det kan aldrig være meningen, at en 

bestyrelse skal gå ind i en diskussion med hvert enkelt medlem om, hvordan 

pengene anvendes. Hvis man er utilfreds, møder man op til generalforsamling, 

hvor der er mulighed for at vælge en ny bestyrelse. Scheldes kommentar som 

han ønskede ført til referat var: ”Protest mod at kollektivt opkrævede midler bliver 

brugt til udgifter, der hører under vandløbsloven”. 

Derefter fremlagde MA et budget for det kommende år, her fortalte han lidt om 

de enkelte punkter. 

6.  

Egon Ølgod og Magnus Andersen blev genvalgt til bestyrelsen. 

Som suppleanter var der genvalg af Claus Boe, Kirkeflod og Finn Højbye, 

Jeppesvej. 

7.  

Marius Trip og Flemming Toft blev genvalgt som revisorer. 
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8.  

CM oplyste, at vi fortsætter uændret med et kontingent på 800 om året. Det er for 

øvrigt det laveste i vores nærområde.  

Eva Brammer spurgte om bestyrelsen har planer om opsparing til større anlæg 

såsom veje. CM oplyste, at bestyrelsen ikke har aktuelle planer om det. 

9.  

Under punkt 9 blev forslaget til vedtægtsændring bragt til afstemning: Et medlem, 

der er i restance har ikke stemmeret eller taleret ved generalforsamlingen. 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

Eva Brammer spurgte, hvad det koster at ændre i vedtægterne. CM svarede, at 

det mest bliver udgifter til genoptryk af vedtægterne, hvilket de for øvrigt trænger 

til. Ved en vedtægtsændring skal kommunen underrettes, hvilket blot er en 

formssag. 

10.  

Fra Kirkeflod 85 forlød det, at fremkommeligheden i plantagen er meget dårlig, 

vejene er opkørte og ødelagt af tunge maskiner. Mange steder står vandet højt, 

så det kun er passabel i støvler. Væltede træer spærrer stierne. Det er fint nok, 

at der fra foreningens side bliver klippet ved stier, men pas på, at holde jer til 

offentlige områder. Omtalte også en bom ved en ejendom. 

Han vil gerne have opstillet et skur på grunden, men synes at byggefelterne på 

grundene er for restriktive, trænger vi ikke til en modernisering af dette, var hans 

spørgsmål. 

CM svarede at i mindre byggesager ligger myndigheden hos bestyrelsen. Han 

tilføjede, at vi er meget nemme at tale med.  

I forbindelse med Hundevejen er der rettet henvendelse til kommunen. I en 

kommentar til dette nævnte Eva Brammer, at hun med et godt resultat har 

henvendt sig til skovrideren. 

Efter dette redegjorde CM for, at vi havde juristers ord for, at vedtægterne i deres 

nuværende form er fuldt ud dækkende for grundvandssænkningen. 

Dette bestred Schelde, så uenigheden blev hermed ikke bilagt. 

Chr. Møller takkede dirigenten for god ledelse af mødet. Der var desuden en tak 

fra både Chr. Møller og Allan Nielsen til eksterne hjælpere, der letter os i vores 

arbejde. 
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Guttesvej mfl. er nu repareret 
 

       

 

 
 
 

Susanne Colbe fra Guldvangen 42, har sendt et par fotos af aktiviteterne på Guttesvej 
Bay’s Vej og Hundevejen.  
 
De store maskiner har været i gang i juni og der er både blevet slået græs, fyldt op i 
sumpede områder og jævnet ud på veje og stier. Det er virkelig noget, der pynter og 
som både gæsterne og vi kan glæde os over. 
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Høringssvar til ”Forslag til Friluftsstrategi” 
 

Strategien mangler et svar på, hvordan Naturstyrelsens områder igen kan 

anvendes/ forbedres. 

Blåbjerg klitplantage og Nyminde klitplantage er de seneste år blevet mere og 

mere utilgængelige for offentligheden.  

Alle skiltene er fjernet, vejene bliver ikke vedligeholdt. Vore mange turister uden 

kendskab til området bevæger sig i blinde. 

Når mobildækningen heller ikke er tilgængelig i området, så bliver det mindre 

attraktivt at færdes i de skønne klitplantager. 

Tidligere kortmaterialer på tysk bliver ikke genoptrykt. 

Skovvejene ødelægges af store skovmaskiner og bliver ikke genetableret i en 

fornuftig stand. 

Den øgede brug af klitplantagerne til mountainbikes ødelægger mange stier, hvor 

man tidligere kunne færdes til fods. Der køres meget uden for de afmærkede 

stier. 

Karlsgårde Sø / skov: SydEnergi etablerede for nogle år siden en dejlig sti rundt 

om Karlsgårde sø. Nu er vandrestien ødelagt af alt for meget færdsel med 

mountainbikes, stierne er kørt op og vanskelige at bruge til en gåtur søen rundt. 

Der er for lidt opsyn med vore naturområder. 

Med venlig hilsen  

Christian Møller 

Grundejerforeningen Guldvangen, Lønne 
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Referat af årlig dialogmøde sommerhusgrundejer-
foreninger og Varde Kommune 
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Strandrensning 12. maj 2018 
 

 

 

Atter i år var det dejligt at se 

god tilslutning til årets 

oprydning på strand og i klit.  

Som vanligt var belønningen 

forfriskninger og præmier i 

lotteriet.            . 

 

 

Stor tak til alle, der yder en indsats med at holde området rent. Og ikke 

mindst takker vi hjerteligt for bidragene fra vore mange lokale sponsorer. 
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Referat af bestyrelsesmøde den 1. juni 2018 

 
Dagsorden: 

1. Velkomst 
2. Godkendelse af referat 
3. Generalforsamlingen 
4. Orientering 
5. Bordet rundt 
6. Persondatalovgivningen 
7. Økonomi 
8. GuldvangsPosten / Hjemmesiden 
9. Veje & stier / Jeppesvej 
10. Legepladserne 
11. Eventuelt 

 

Først yde – så nyde! Det giver tørst og appetit at samle affald på stranden. 
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På grund af det gode vejr, kunne vi afholde mødet udendørs hos Karen og Egon 

Ølgod på Jeppesvej. 

Det vil være passende her at indskyde, at bestyrelsen efter generalforsamlingen 

konstituerede sig uændret som følger: Formand Christian Møller, næstformand 

Allan Nielsen, kasserer Magnus Andersen, teknisk service Egon Ølgod og 

referent Anders Grimstrup. 

1.  

Christian bød velkommen og nævnte, at han glædede sig over at have truffet et 

ungt par, der havde købt grund på Højsvej og nu skulle i gang med at bygge 

sommerhus. 

2. 

Referatet fra sidst blev godkendt uden kommentarer. 

3.  

Der blev ved generalforsamlingen vedtaget et forslag om, at medlemmer, der ikke 

har betalt kontingent, fremover ikke har tale- eller stemmeret ved foreningens 

generalforsamlinger. Det medfører, at vi skal have vores vedtægter opdateret, 

ændringerne skal godkendes af Varde Kommune. 

Vi drøftede en henvendelse vedrørende referatet, der er blevet lagt på hjemme-

siden uden blandt andet formandens beretning. Det har dog hidtil ikke været 

kutyme og det vil vi ikke lave om på. Vi kan kun opfordre medlemmerne til at 

møde op til generalforsamlingen. Til gengæld vil indlægget fra vandudvalget blive 

lagt på hjemmesiden. 

Eva Brammer har udtalt kritik af, at afstemninger sker ved håndsoprækning, 

enhver kan jo i princippet række armen op. Vi finder det ikke problematisk, da der 

ikke har været stemmer imod beslutningerne, men vi vil fremover dog gerne f.eks. 

bede folk række den udleverede stemmeseddel op. 

Endvidere har Brammer spurgt ind til hvordan foreningen sikrer sig, at der bliver 

betalt skat af ydelser, som udføres i foreningens regi. I den forbindelse ridsede 

foreningens formand reglerne op for skattefri godtgørelser for foreningsarbejde i 

2018: Tele- og internet 2.350 kr. Administration 1.400 kr. og beklædning 1.950 

kr. 

Hvert medlem af bestyrelsen modtager 1.000 kr. om året til dækning af 

ovenstående poster. 
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4.  

Kommunen har fældet en del træer på vores grund ved pumpestationen. Det var 

godt for tilgængeligheden. 

Ejeren af P. Larsensvej 7 vil gerne have godkendelse af byggeri uden for 

byggefelt, vi anbefaler det. 

Egon vil undersøge etableringen af et flislager på Guldvangen, det er ikke 

godkendt fra vores side. 

Vi godkender en henvendelse om at lave en shelter på Hans Hansensvej. 

Allan orienterede om kommunens dialogmøde. Han kunne bl.a. fortælle om ”Blå 

Flag”: Der er rigtig mange restriktioner forbundet med at opnå blå flag ved 

strandene, Allan nævnte f.eks. bilkørsel og færdsel med hunde. Vi er ikke i tvivl 

om, at Houstrup/Lønne har topfine strande, men ingen restriktioner. Det betyder 

at Blå Flag hos os ikke er en mulighed, men bliver i stedet som forsøgsordning til 

Badepunktsflag efter nordisk forbillede. 

Fra kommunen er der taget initiativ til at bekæmpe hybenroser i klitterne. 

Fra kommunens side blev der klaget over, at de bliver overbebyrdet med mange 

henvendelser om dispensationer fra sommerhusejere. Allan mener, at 

kommunen med turismestrategien engang imellem glemmer, at grundlaget for 

turismen er ovennævnte sommerhusejere. Dette grundlag betragtes af 

kommunen som en selvfølge. 

6.  

Persondataloven blev drøftet, Magnus har undersøgt hvordan foreningen er 

stillet. Medlemskartoteket ligger jo nu på kassererens private computer. Vi 

enedes om, at kasserer og næstformand sammen indkøber en computer til 

foreningen – på den måde vil det fremover være nemmere at overdrage til nye 

administratorer. 

7.  

Der er ikke det store at sige om økonomien andet end, at det ser fornuftigt ud. 

Ovennævnte indkøb af computer og lidt investeringer på legepladsen kommer til 

senere. 

8.  

Magnus og Allan, der er involveret i GuldvangsPosten og hjemmesiden har haft 

et møde med Conny Toftdahl fra Hans Hansensvej. Conny vil fremover stå for 
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hjemmesiden, hun vil dog benytte sig af en anden hostingleverandør, men det 

skulle ikke få konsekvenser. 

Allan ønsker at lave en folder, hvor opdaterede vedtægter og praktiske 

oplysninger med termer fra området kan indføjes. Det kan så udleveres på det 

kommende års generalforsamling. 

9.  

Veje og stier er i god stand, dog har vi en opgave på Jeppesvej. Vi regner med 

at vejen bliver udbedret i efteråret 2018. Det er 1.475 kvadratmeter asfalt, der 

skal lægges. Når maskinerne alligevel er i gang skal svinget ved enden af 

Guldvangen også asfalteres. 

Fra bestyrelsen mener vi, at Jeppesvej kræver særlig opmærksomhed på grund 

af legepladsen for enden af vejen. 

10.  

Egon har købt nye bord- & bænkesæt til legepladsen på Jeppesvej, de vil blive 

opstillet i løbet af juni. Endvidere talte vi om at købe et par mindre fodboldmål, 

der kan opstilles på tværs af de relativt store baner, vi har. Det vil gøre det sjovere 

for mindre hold at spille. 

11.  

Allan fortalte at Vandudvalget har udformet konkrete spørgsmål til kommunens 

folk. 

Hvor seriøs bliver det fra kommunens side taget, når Vandudvalget beder om at 

få en strækning spulet? 

Der vil i løbet af nogle år kunne opstilles værdifulde tabeller ud fra oplysningerne 

fra de opstillede dataloggere. 

Vandudvalget har ønsket en manual for krav til, hvordan der bliver spulet; Altså 

med hvilket tryk, hvor store spulehoveder og hvor hurtigt de bliver ført frem? 

Yderligere ønsker vi en kortlægning af grøfter. 

Ved legepladsen har vi erfaret, at det ikke er muligt at få vandet fra den nye 

faskine til at løbe ind i grundvandssænkningen. Vi vil forsøge at finde årsagen, 

eventuel ved opgravning. Det kan måske hjælpe at spule med større tryk. 

Vi taler om ny mødedato omkring 27. september 2018. 
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Referenten er efter mødet af en grundejer, blevet bedt om at hen-

stille til rygere og andet godtfolk om at tænke på den store brandfare, 

som vi lever med her i området denne sommer. Appellen lyder:  

 

Brug ikke åben ild og kast ikke cigaretskodder, det frembyder stor fare for 

ødelæggende brande! Skoddene, der tilsyneladende er langtidsholdbare, 

er heller ikke noget kønt syn.                                                                                             .  

 

 

  Badepunktflag ved Houstrup Strand 
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Nyt fra Vandudvalget                                                   . 
 

Den 1. juni havde Vandudvalget møde med Varde Kommune, hvor vi bl.a. 

drøftede følgende:                                                                  . 

 

1. Præcisering af retningslinjer for de registreringer, vi foretager og som kan 

danne grundlag for at aktivere spuling af strenge i Grundvandssænkningen.           . 

 

2. Indspil og forslag til hvordan vi kortlægger og vedligeholder grøfter samt får 

aftalt partsfordeling mellem interessenter.                                            . 

 

3. Indspil pilotprojekt med udskiftning af streng i Grundvandssænkningen til nye 

drænrør (100 – 200 m), som vi gerne vil udføre.                                                                 . 

 

Manual for definering af spulingsbehov                                                  . 

Vandudvalget vil gå i gang med at udarbejde en manual for de årlige spulings-

behov, registrering af hvilke ledninger, der trænger til spuling, hvilket grej skal 

anvendes (spulehovedets størrelse og tryk). Medio august vil Vandudvalget 

udskifte brønddæksler og definere spulingsbehov ud fra egne kriterier. 

Vej og Park beslutter herefter behovet for spuling i samarbejde med os og 

rekvirerer spuleoperatør. Grundejerforeningen vil have mulighed for at være til 

stede ved spulingen. 

Medio august 2018 udføres et pilotprojekt med TV-inspektion og spuling i udvalgt 

streng på Jeppesvej ved legepladsen. Rørtypen er 15 cm lerrør. Efter behov 

spules også i 35 cm betonrør. Vej og Park betaler spuleforsøget og grundejer-

foreningen afholder udgift til TV-inspektion af ledningsstrækningen. 

Kortlægning af grøfter                                                               . 

Vandudvalget er i gang med kortlægning af de eksisterende private grøfter i 

området. Varde kommune er primo juli behjælpelig med en GPS-opmåling af 

grøfterne (bundkoter) samt at finde gamle luftfotos fra området. Planen er, at de 

rådgivende ingeniører fra ”Fuldendt” efterfølgende implementerer data med over-

sigt i kortet over grundvandssænkningen med brønde. 

Udskiftning af streng i Grundvandssænkningen                                         . 

Der er ikke taget beslutning om udskiftning af streng i grundvandssænkningen. 

 

Allan Nielsen 
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Seneste nyt fra hjemmesiden 
 
06-jun-2018. Vandudvalgets præsentation på Generalforsamlingen 

Se Vandudvalgets præsentation på GF 2018 på hjemmesiden. 

- Allan Nielsen 

 

05-jun-2018. FORSIGTIG - BRANDFARE 

Den dejlige sommer giver også problemer - vores område er meget tørt. Vi skal 

være meget forsigtige, når vi griller. Brug af åben ild skal undgås. Når du griller, 

så skal det foregå på et fast underlag. Vær omhyggelig med bortskaffelse af 

brugte grillkul.                                                   . 

- Christian Møller 

 

25-maj-2018. Mærkelig adfærd i et hus på Kirkeflod 

Da udlejningsfirmaet havde gjort huset rent efter endt udlejning og ejeren var 

flyttet ind, tropper to unge mænd op igen for at "færdiggøre rengøringen", men 

de var ikke ansat i udlejningsfirmaet. Vær opmærksom på, hvis der er noget 

unormalt i forbindelse med bytte af lejere.                                                         . 

- Christian Møller 

 

 

 

Lidt af hvert… 
 
Advarsel!!! Politiet har indført en ny alkoholtest pr. 1. juli 2018! Det er blevet fast-
slået, at den gamle metode med at puste i et alkoholmeter, på trods af brugen af 
engangsrør, er uhygiejnisk. Derfor vil den nye metode blive taget i anvendelse 
med det samme. Personer, der kan læse følgende tekst efter at have drukket, 
kan beholde kørekortet! 
 
I en lille by boede engang en kvinde, som hed Barbara. Barbara var kendt i hele 
byen for sin rabarberkage. Da alle gerne ville have noget af Barbaras rabarber-
kage, begyndte man at kalde hende for Rabarberbarbara. Rabarberbarbara fandt 
ud af, at hun kunne tjene penge på at sælge sin rabarberkage. Derfor åbnede 
hun en bar: Rabarberbarbarabar!  
 
Der var naturligvis mange stamkunder på Rabarberbarbarabar. Tre barbarer kom 
så ofte på Rabarberbarbarabar for at spise Rabarberbarbaras rabarberkage, at 
de blev kendt som Rabarberbarbarabarbarbarerne. Rabarberbarbarabarbar-
barerne havde store tykke skæg. Når Rabarberbarbarabarbarbarerne havde 
spist deres Rabarberbarbarabarrabarberkage plejede de at gå til barberen. 
 

http://www.guldvangen.dk/212944678
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Den eneste barber der, kunne barbere Rabarberbarbarabarbarbarernes skæg 
blev naturligvis kaldt for Rabarberbarbarabarbarbarerbarber.                       . 
 

….Nå, kan du følge med? Videre til finalen…!                                                           . 
 
Efter barberingen af Rabarberbarbarabarbarbarernes skæg gik Rabarber-
barbarabarbarbarerbarberen sammen med Rabarberbarbarabarbarbarerne 
på Rabarberbarbarabar og spiste sammen med Rabarberbarbarabarbarbarerne 
noget af Rabarberbarbaras dejlige rabarberkage. Sådan hænger det sammen. 
Ganske ligetil eller…? 
 
Mit kørekørt er i øvrigt blevet inddraget! 
 

● ● ● 
 

Kan I huske dengang folk havde dagbøger og de blev sure, når nogen læste 

dem? Nu lægger de alt online og bliver sure, hvis folk ikke læser det. 

 

● ● ● 
 

Tænk ud af boksen: 

 

 
 
● ● ● 

 
Nu har jeg set på alle de forskellige valgplakater, der er hængt op i lygtepælene. 

Og jeg har besluttet mig. Jeg stemmer på Cirkus Arena næste gang!  

 

De offentliggør et program og gennemfører det, de rydder pænt op efter sig og 

kalder en klovn for en klovn. 
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Jordbærtrifli med youghurtcreme 
 

 
 
Smagen af jordbær i skøn forening med makroner og syrlig-fed flødecreme. 
Sommerens nemmeste dessert tager ikke mange minutter at lave, men den skal 
forberedes nogle timer før servering, hvilket gør den super nem til gæstedessert, 
da den bare skal hives ud af køleskabet ved servering. 
 
Ingredienser: 
(4 personer) 

 
1 bakke jordbær 
evt. lidt Cointreau 
16 makroner 
2 dl fløde 
½ bæger Hansens vanilieyoughurt (eller en god halvfast youghurt, som røres op 
med korn af ½ vaniliestang og et par skefulde flormelis). 
 
Sådan gør du: 
Skyl jordbærrene og lad dem dryppe af i en sigte. Pisk fløden til skum og vend 

den med yoghurt’en. Find fire rummelige glas. Knus to makroner i hvert glas og 

dryp evt. lidt Cointreu over. Tag 4 flotte jordbær fra til pynt. Skær jordbærrene i 

skiver og fordel dem over makronlaget (ca. 2-3 jordbær pr. lag). Fordel 

flødecremen over makroner og jordbær og gentag procesen, så du får to lag af 

makroner og jordbær og flødecreme i hvert glas. Pynt med et halveret jordbær i 

hvert glas som på billedet.  

Velbekomme! 

 

Bestyrelsen ønsker alle en dejlig sommer! 
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HUSK 

• Foreningens hjemmeside: www.guldvangen.dk 

• Bestyrelsen kan kontaktes på: guldvangen@gmail.com  

• Giv besked ved ændringer i adresse, betalingsform eller 

ved salg af ejendom. 

 

Bestyrelsen 
 
Formand: 
Christian Møller 
Hyldesti 19 
6800 Varde 
m: 2030 6107 
e: formanden@guldvangen.dk 
 

Næstformand & vandudvalg: 
Allan Nielsen 
Hvedemarken 42 
6000 Kolding 
m: 2331 7831 
e: redaktor@guldvangen.dk 
 

Teknisk service: 
Egon Ølgod 
Kærvej 205 
7190 Billund 
t: 7533 1618 eller m: 5126 7830 
e: service@guldvangen.dk 

 
Kasserer & hjemmeside: 
Magnus Andersen 
Faunavænget 50 
5792 Årslev 
m: 6599 1333 
kassen@guldvangen.dk 
 

Referent: 
Anders Grimstrup 
Skodborg Søndergade 19 
6630 Rødding 
m: 3071 7487 
e: referent@guldvangen.dk 
 

Afs.: Allan Nielsen, Hvedemarken 42, 6000 Kolding 
 


